
OPINIA NR 10/2020 

PREZYDENTA MIASTA KRAKOWA 

Z DNIA 5 lutego 2020 r. 

do projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących sposobu zagospodarowania, modernizacji i wykorzystania 

obszaru wokół miejskiego stadionu piłkarskiego im. Henryka Reymana, położonego w 

rejonie ul. Reymonta i al. 3 Maja, jak również obiektu samego stadionu — druk nr 998. 

Na podstawie § 30 ust. 4 pkt 4 Statutu Miasta Krakowa stanowiącego załącznik do uchwały 

Nr XLVIII/435/96 Rady Miasta Krakowa z dnia 24 kwietnia 1996 r. (Dz. Urz. Woj. Małop.  

z 2019 r., poz. 7074) postanawia się, co następuje: 

Opiniuje się negatywnie projekt uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących sposobu zagospodarowania, modernizacji i 

wykorzystania obszaru wokół miejskiego stadionu piłkarskiego im. Henryka Reymana, 

położonego w rejonie ul. Reymonta i al. 3 Maja, jak również obiektu samego stadionu — druk 

nr 998. 

UZASADNIENIE 

Rozważając problem przebudowy Stadionu Miejskiego im. H. Reymana należy mieć na 

względzie podział zadań i kompetencji dotyczących wskazywanego obiektu między dwie 

jednostki miejskie, a to Zarząd Dróg Miasta Krakowa oraz Zarząd Infrastruktury Sportowej. 

Zarządowi Dróg Miasta Krakowa powierzono udzielenie zamówienia publicznego na 

wykonanie kompletnej dokumentacji przetargowej (projektowo – kosztorysowej) na 

przebudowę obiektu Stadionu Miejskiego im. Henryka Reymana oraz przebudowę 

zagospodarowania terenu wokół budynku stadionu wraz z uzyskaniem odpowiednich decyzji 

administracyjnych oraz pozyskaniem praw autorskich do dotychczas wykonanej dokumentacji 

projektowej obiektu, podczas gdy Zarządowi Infrastruktury Sportowej w Krakowie powierzono 

prowadzenie konsultacji społecznych związanych z przebudową obiektu oraz realizację 

inwestycji w oparciu o uzyskaną dokumentację. 

Każde z przedsięwzięć i inwestycji, dla których realizatorem jest Zarząd Infrastruktury 

Sportowej w Krakowie, jest konsultowane społecznie, w związku z czym nie zachodzi potrzeba 

procedowania odrębnego aktu normatywnego, stanowiącego o przeprowadzeniu konsultacji 

społecznych w kwestii, o której mowa na wstępie. Byłoby to mnożenie bytów ponad potrzebę. 


